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Abstract (en)
Process for operating a plant for the gasification of fine-grained to dusty solid fuels, having a gasification reactor equipped with gasification burners,
a device for separating fly dust from the crude gas, a fly dust receiver and a device for recycling fly dust into the gasification reactor. The gasification
burners burn into the gasification reactor with a fuel/reactant jet which is rotationally symmetrical at the gasification burner outlet. The fly dust with its
crude gas content and its residual carbon is introduced by a carrier gas stream into the axis of at least one fuel/reactant jet, introduced by the fuel/
reactant jet into the primary reaction zone and fused therein. Plant suited for operating the process is also indicated. <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren zum Betrieb einer Anlage für die Vergasung feinkörniger bis staubförmiger fester Brennstoffe mit einem Vergasungsreaktor, der mit
Vergasungsbrennern ausgerüstet ist, einer Einrichtung für die Flugstaubabscheidung aus dem Rohgas, einem Flugstaubsammelbehälter und eine
Einrichtung für die Flugstaubrückführung in den Vergasungsreaktor. Die Vergasungsbrenner brennen mit einem am Vergasungsbrenneraustritt
rotationssymmetrischen Brennstoff/Reaktionsmittel-Strahl in den Vergasungsreaktor hinein. Der Flugstaub mit seinem Gehalt an Rohgas und seinem
Restkohlenstoff wird durch einen Fördergastrom in die Achse von zumindest einem Brennstoff/Reaktionsmittel-Strahl eingeführt, von dem Brennstoff/
Reaktionsmittel-Strahl in die Primärreaktionszone eingebracht und in dieser eingeschmolzen. Auch eine Anlage für die Durchführung des Verfahrens
wird angegeben.
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